
Sandefjord Ven-
stre ber ordføre-
ren utrede hva
kommunen kan
gjøre for å få PP-
tjenesten opp på
beina.
Janne Grytemark
janne.grytemark@sb.no

PP-tjenesten i Sandefjord har i
flere år opplevd
en belastet ar-
beidssituasjon
på grunn av en
kombinasjon av
både lav beman-
ning, økt ar-
beidspress og
økt antall hen-
viste saker.
Dette har ført til
at Sandefjord
kommune ikke
har ivaretatt
lovpålagte opp-
gaver i Opplæ-
r i n g s l o v e n s
kapittel 5,
mener Sande-
fjord Venstre.
Nå vil de ha

svar fra ordføreren om hva han
vil gjøre med saken.

Alvorlig
I en interpellasjon til bystyrets
møte 27. september, skriver San-
defjord Venstre at de er bekym-
ret for situasjonen i PP-tjenesten,
og mener det er alvorlig at
mange barn i kommunen som
har spesielle behov, ikke får den
utredningen og dertil tilpassede
opplæring de har krav på ifølge

loven.
– All forskning og all erfaring

viser at det er viktig å sette inn
ressursene på et tidlig stadium
for barnmed spesielle behov. (...).
Jo lengre vi venter med å sette
inn ressurser – jo vanskeligere og
mer ressurskrevende blir det,
skriver Venstres gruppeleder,
Karin Virik.

Tiltak ikke gode nok
I en tilsynsrapport fra mars i år,
konkluderte fylkesmannen at
saksbehandlingen i PP-tjenesten
i Sandefjord er for lang, og ga
kommunen en frist på to måne-
der til å igangsette og planlegge
tiltak som skulle rette opp for-
holdet. Kommunen svarte, men
fylkesmannen var fortsatt ikke
fornøyd, og ba om nytt møte.

– Dette er ikke noe problem i
det hele tatt. Vi er glade for at fyl-
kesmannen vil diskutere med
oss, sa Solveig HelgesenWegger,
stabssjef i skole- og barnehagee-
taten i Sandefjords Blad i juli. I
etterkant har lite skjedd. Så sent
som tidligere denne måneden
varslet Arbeidstilsynet, somogså
har også hatt tilsyn i PPT, kom-
munen om pålegg.

Spørsmål til ordføreren
Venstre ber derfor ordføreren
svare på følgende spørsmål:

Vil ordføreren ta initiativ til at
PP-tjenesten blir tilført nødven-
dige ressurser slik atman kan re-
dusere ventetiden og den lange
behandlingstiden for barn med
spesielle behov i Sandefjord
kommune?

Hva vil ordføreren gjøre for å
følge opp tilsynsrapporten fra
Fylkesmannen?

Og hva mener ordføreren
kommunen kan bli bedre på for
å følge opp lovpålagte oppdager
innenfor PP-tjenesten fremover?
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Venstre
bekymret
for PPT

Jo
lengre vi
venter
med å
sette inn
ressurser –
jo vanskeli-
gere og
mer res-
surskre-
vende blir
det.
SANDEFJORD
VENSTRE

Sandefjord Venstre,
ved gruppeleder

Karin Virik, mener
det nå må gjøres

noe med PP-
tjenesten.
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Alle kan delta
Ukespremier: Kinobilletter
Hovedpremie: Weekendtur til Berlin
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